
PROTOKÓŁ Nr 50
z posiedzenia Komisji Budżetowo – Gospodarczej,

które odbyło się w dniu 23 listopada 2005 roku

O godzinie 1300 posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Tadeusz Sienkiewicz. 
Po  przywitaniu  wszystkich  zebranych  i  stwierdzeniu  quorum  (lista  obecności  stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu) przedstawił porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad.
3. Wydanie opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXV/185/2005 Rady Miasta 

Marki z dnia 9 lutego 2005 roku w sprawie budżetu Miasta Marki na 2005 rok (Druk nr 
283).

4. Wydanie  opinii  o  projekcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  X/71/2003  Rady 
Miasta Marki z dnia 19 listopada 2003 roku w sprawie ustalenia stawek opłaty targowej 
(Druk nr 281).

5. Wydanie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXI/157/2004 
Rady  Miasta  Marki  z  dnia  17  listopada  2004  roku  w  sprawie  emisji  obligacji 
komunalnych (Druk nr 280).

6. Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane 
przez przedszkola, dla których organem prowadzącym jest Miasto Marki (Druk nr 282).

7. Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na stosowanie bonifikaty 
od  opłaty  za  przekształcenie  prawa  użytkowania  wieczystego  w  prawo  własności  w 
stosunku  do  nieruchomości  zabudowanych  na  cele  mieszkaniowe  lub  zabudowanych 
garażami, albo przeznaczonych pod tego rodzaju zabudowę (Druk nr 277).

8. Wydanie  opinii  o  projekcie  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  w  trybie 
bezprzetargowym  niezabudowanej  nieruchomości  gruntowej,  stanowiącej  mienie 
komunalne, na rzecz właściciela nieruchomości przyległej (Druk nr 278).

9. Wydanie opinii o projektach uchwał:
1) w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  w  trybie  bezprzetargowym  nieruchomości 

gruntowej,  stanowiącej  mienie  komunalne,  na  rzecz  właściciela  nieruchomości 
przyległej (Druk nr 245).

2) w sprawie wyrażenia zgody na realizację wspólnego zadania inwestycyjnego (Druk nr 
269).

3) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2006 rok (Druk nr 275).

4) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2006 
(Druk nr 274). 

5) w sprawie programu współpracy Miasta Marki z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku  publicznego  w  roku  2006 
(Druk nr 273).

10. Sprawy różne.
11. Zamknięcie posiedzenia.

Pkt. 2 Przyjęcie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad.

Nie zgłoszono żadnych wniosków

Komisja Budżetowo – Gospodarcza jednogłośnie przyjęła zaproponowany porządek obrad (w 
głosowaniu brało udział 11 radnych).
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Pkt. 3 Wydanie opinii  o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXV/185/2005 Rady 
Miasta Marki z dnia 9 lutego 2005 roku w sprawie budżetu Miasta Marki na 2005 rok (Druk 
nr 283).

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński omówił wykonanie budżetu miasta Marki w 2005 roku, według 
stanu na dzień 30 listopada 2005 roku i przedstawił propozycję zmian, zawartych w projekcie 
uchwały zarówno po stronie wydatków jak i dochodów budżetowych.
Jednocześnie Burmistrz zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały, zawartego w Druku nr 
283,  polegającą  na dodaniu w § 1 punktu 7)  w brzmieniu:  „7)  załącznik nr  9  otrzymuje 
brzmienie określone w załączniku nr 5 do niniejszej uchwały.”

W  dyskusji  udział  wzięli:  radna  Agata  Świstowska,  radny  Robert  Tankiewicz, 
Przewodniczący Tadeusz Sienkiewicz, radny Tadeusz Skłodowski.

Burmistrz Janusz Werczyński i Skarbnik Sławomir Koc udzielali dodatkowych wyjaśnień.

Następnie  Przewodniczący  Tadeusz  Sienkiewicz  zarządził  głosowanie  w sprawie  wydania 
opinii  o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXV/185/2005 Rady Miasta Marki z 
dnia 9 lutego 2005 roku w sprawie budżetu Miasta Marki na 2005 rok wraz ze zgłoszoną 
autoporawką.

Głosowanie:
za wydaniem pozytywnej opinii – 11
przeciwko – 0
wstrzymało się – 1
(w głosowaniu brało udział 12 radnych)

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały zawarty w 
Druku nr 283, wraz ze zgłoszoną autopoprawką, polegającą na dodaniu w § 1 punktu 7) w 
brzmieniu: „7) załącznik nr 9 otrzymuje brzmienie określone w załączniku nr 5 do niniejszej 
uchwały.”

Pkt. 4 Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr X/71/2003 Rady 
Miasta  Marki  z  dnia  19 listopada  2003 roku w sprawie ustalenia  stawek opłaty targowej 
(Druk nr 281).

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Przewodniczący  Tadeusz  Sienkiewicz  przedstawił  ww.  projekt  uchwały  i  oddał  głos 
Burmistrzowi Januszowi Werczyńskiemu.

Burmistrz  Janusz  Werczyński  omówił  poszczególne  propozycje  zmian  do  uchwały  nr 
X/71/2003, zawarte w Druku nr 281.

W wyniku przeprowadzonej dyskusji, w której udział wzięli radni: Robert Tankiewicz, Agata 
Świstowska,  Urszula  Paszkiewicz,  Tadeusz  Skłodowski,  Grzegorz  Młodzianowski  i 
Przewodniczący Tadeusz Sienkiewicz, Burmistrz Janusz Werczyński zgłosił autoporawkę do 
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projektu uchwały, zawartego w Druku nr 281, polegającą na wykreśleniu z § 2 ust. 1 słów „... 
na targowisku...”

Następnie  Przewodniczący  Tadeusz  Sienkiewicz  zarządził  głosowanie  w sprawie  wydania 
opinii o projekcie uchwały, zawartym w druku nr 281, wraz ze zgłoszoną autopoprawką.

Głosowanie:
za wydaniem pozytywnej opinii – 9
przeciwko – 0
wstrzymało się – 3
(w głosowaniu brało udział 12 radnych)

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie 
zmiany uchwały nr X/71/2003 Rady Miasta Marki z dnia 19 listopada 2003 roku w sprawie 
ustalenia stawek opłaty targowej (Druk nr 281), z uwzględnieniem zgłoszonej autoporawki, 
polegającej na wykreśleniu z § 2 ust. 1 słów „... na targowisku...”

Pkt.  5  Wydanie  opinii  w  sprawie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr 
XXI/157/2004 Rady Miasta Marki z dnia 17 listopada 2004 roku w sprawie emisji obligacji 
komunalnych (Druk nr 280).

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński szczegółowo omówił projekt uchwały, zawarty w Druku nr 280.

W dyskusji udział wzięli: radny Robert Tankiewicz, Przewodniczący Tadeusz Sienkiewicz, 
radna Agata Świstowska oraz Burmistrz Janusz Werczyński.

Następnie  Przewodniczący  Tadeusz  Sienkiewicz  zarządził  głosowanie  w sprawie  wydania 
opinii o projekcie uchwały, zawartym w Druku nr 280. 

Głosowanie:
za wydaniem pozytywnej opinii – 11
przeciwko – 1
wstrzymało się – 0
(w głosowaniu brało udział 12 radnych)

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie 
zmiany uchwały  nr  XXI/157/2004  Rady Miasta  Marki  z  dnia  17  listopada  2004  roku  w 
sprawie emisji obligacji komunalnych.

Pkt. 6 Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane 
przez przedszkola, dla których organem prowadzącym jest Miasto Marki (Druk nr 282).

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Przewodniczący Tadeusz  Sienkiewicz  odczytał  projekt  uchwały,  zawarty w Druku nr  282 
wraz z uzasadnieniem i otworzył dyskusję nad tym punktem porządku obrad.
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W  dyskusji  udział  wzięli:  radny  Tadeusz  Skłodowski,  radny  Kazimierz  Kędzierski, 
Przewodniczący  Tadeusz  Sienkiewicz,  radna  Małgorzata  Babiuch  –  Hall,  radna  Elżbieta 
Świniarska,  radna  Agata  Świstowska,  radna  Urszula  Paszkiewicz,  Burmistrz  Janusz 
Werczyński.

W wyniku przeprowadzonej dyskusji Burmistrz Janusz Werczyński zgłosił autopoprawkę do 
projektu uchwały, zawartego w Druku nr 282, polegającą na wykreśleniu z § 1 ustępu 4 i 
wprowadzeniu w związku z tym korekty numeracji punktów oraz:

- korekty w pkt. 3, polegającej na zmianie zapisu „... z zastrzeżeniem pkt. 4 i 5.” na  zapis 
„... z zastrzeżeniem pkt. 4.”,

- wykreśleniu z punktu 6 słów: „... z przyczyn nie wymienionych w ust. 4.”.

Następnie  Przewodniczący  Tadeusz  Sienkiewicz  zarządził  głosowanie  w sprawie  wydania 
opinii  o  projekcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  opłat  za  świadczenia  udzielane  przez 
przedszkola, dla których organem prowadzącym jest Miasto Marki (Druk nr 282) wraz ze 
zgłoszoną autoporawką.

Głosowanie:
za wydaniem pozytywnej opinii – 12
przeciwko – 0
wstrzymało się – 0
(w głosowaniu brało udział 12 radnych)

Komisja  Budżetowo  –  Gospodarcza  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  ww.  projekt 
uchwały.

Pkt.  7  Wydanie  opinii  o  projekcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  stosowanie 
bonifikaty od opłaty za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności w 
stosunku  do  nieruchomości  zabudowanych  na  cele  mieszkaniowe  lub  zabudowanych 
garażami, albo przeznaczonych pod tego rodzaju zabudowę (Druk nr 277).

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński wyjaśnił powody przedłożenia ww. projektu uchwały Radzie 
Miasta Marki.

Radny  Tadeusz  Skłodowski  zaproponował  wprowadzenie  w  §  2  ust.  2  zmiany  treści, 
polegającej na zastąpieniu słowa „... wyżej ...” zapisem „... w § 2 ust. 1 ...” oraz zwiększenie 
wysokości bonifikaty od ustalonej opłaty za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego 
w prawo własności w przypadku rozłożenia należności na raty. Zdaniem radnego zapisane w 
projekcie  uchwały  60%  bonifikaty  w  opisanym  wariancie  płatności  stanowi  rażącą 
dysproporcję wobec 90% i 95% bonifikaty w przypadku jednorazowej wpłaty należności.  

Komisja zaakceptowała zgłoszone przez radnego Tadeusza Skłodowskiego propozycje. 

W dyskusji  nad tym punktem porządku obrad udział  wzięli:  radny Bogusław Dąbkowski, 
radny Tadeusz Skłodowski,  radna Małgorzata  Babiuch – Hall,  radna  Elżbieta  Świniarska, 
Przewodniczący Tadeusz Sienkiewicz i Burmistrz Janusz Werczyński.
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W  wyniku  przeprowadzonej  dyskusji  Przewodniczący  Tadeusz  Sienkiewicz  zarządził 
głosowanie w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały, zawartym w Druku nr 277 wraz z 
przyjętą poprawką, polegającą na zastąpieniu w § 2 ust. 2  słowa „... wyżej ...” zapisem „... w 
§  2  ust.  1  ...”.  Jednocześnie  Komisja  zobowiązała  Burmistrza  do  zwiększenia  wysokości 
bonifikaty od ustalonej opłaty za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo 
własności w przypadku rozłożenia należności na raty. 

Głosowanie:
za wydaniem pozytywnej opinii – 11
przeciwko – 1
wstrzymało się – 1
(w głosowaniu brało udział 13 radnych)

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na stosowanie bonifikaty od opłaty za przekształcenie prawa użytkowania 
wieczystego  w  prawo  własności  w  stosunku  do  nieruchomości  zabudowanych  na  cele 
mieszkaniowe lub zabudowanych garażami, albo przeznaczonych pod tego rodzaju zabudowę 
(Druk nr 277). 

Pkt. 8 Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 
bezprzetargowym niezabudowanej nieruchomości gruntowej, stanowiącej mienie komunalne, 
na rzecz właściciela nieruchomości przyległej (Druk nr 278).

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Burmistrz  Janusz  Werczyński  omówił  ww.  projekt  uchwały  oraz  zapoznał  zebranych  z 
graficzną  prezentacją  usytuowania  przeznaczonych  do  zbycia  działek  o  numerach 
ewidencyjnych 1/10 i 1/12 z obrębu 1-11.

Radny  Robert  Tankiewicz  zaprotestował  przeciwko  zbyciu  ww.  nieruchomości  w  trybie 
bezprzetargowym, zdaniem radnego są one zlokalizowane w atrakcyjnym (dla ewentualnych 
inwestorów) miejscu i powinny być sprzedane w trybie publicznego przetargu. 

Burmistrz  Janusz Werczyński  wyjaśnił,  że działki  o  numerach ewidencyjnych 1/10 i  1/12 
zostały wydzielone jako dojazd do posesji i nie mogą zostać zagospodarowane jako odrębne 
nieruchomości zgodnie z ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, 
stąd propozycja zbycia ich na rzecz właściciela nieruchomości przyległej o nr ewid. 1/11, w 
celu poprawy warunków zagospodarowania tej nieruchomości.

W  dyskusji  nad  tym  punktem  porządku  obrad  udział  wzięli:  Przewodniczący  Tadeusz 
Sienkiewicz,  radny  Robert  Tankiewicz,  radny  Grzegorz  Młodzianowski,  radny  Kazimierz 
Kędzierski, radny Bogdan Trzemecki, radna Urszula Paszkiewicz, radna Agata Świstowska, 
radny Bogusław Dąbkowski oraz Burmistrz Janusz Werczyński.

Następnie  Przewodniczący  Tadeusz  Sienkiewicz  zarządził  głosowanie  w sprawie  wydania 
opinii o projekcie uchwały, zawartym w Druku nr 278:

Głosowanie:
za wydaniem pozytywnej opinii – 0
przeciwko – 10
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wstrzymało się – 3
(w głosowaniu brało udział 13 radnych)

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza  negatywnie  zaopiniowała projekt  uchwały  w sprawie 
wyrażenia  zgody  na  zbycie  w  trybie  bezprzetargowym  niezabudowanej  nieruchomości 
gruntowej,  stanowiącej  mienie  komunalne,  na  rzecz  właściciela  nieruchomości  przyległej 
(Druk nr 278).

Pkt. 9 Wydanie opinii o projektach uchwał:
1) w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  w  trybie  bezprzetargowym  nieruchomości   

gruntowej,  stanowiącej  mienie  komunalne,  na  rzecz  właściciela  nieruchomości 
przyległej (Druk nr 245).

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Burmistrz  Janusz  Werczyński  przypomniał,  że  ww. projekt  uchwały  był  już  przedmiotem 
obrad Komisji na posiedzeniu w dniu 7 września 2005 roku (Protokół Nr 46 pkt. 8 porządku 
obrad) i jego opiniowanie zostało odroczone w celu wyjaśnienia sprawy usytuowania rowów 
melioracyjnych  zlokalizowanych w przeszłości  na  przeznaczonych  do  zbycia  działkach  o 
numerach  ewidencyjnych  35/5  i  35/4.  Następnie  Burmistrz  przedstawił  opinię  Referatu 
Ochrony Środowiska (załącznik nr 9 do protokołu) oraz Zarządu Dróg (załącznik nr 10 do 
protokołu),  według  których  rów  melioracyjny,  zlokalizowany  niegdyś  na  ww. 
nieruchomościach częściowo został już zasypany, a jego brak nie ma wpływu na stosunki 
wodne w rejonie ul. Ząbkowskiej.

Wobec nie podjęcia przez Komisję dyskusji w tym punkcie porządku obrad Przewodniczący 
Tadeusz Sienkiewicz zarządził głosowanie w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały, 
zawartym w Druku nr 245.

Głosowanie:
za wydaniem pozytywnej opinii – 8
przeciwko – 0
wstrzymało się – 2
(w głosowaniu brało udział 10 radnych)

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie 
wyrażenia  zgody  na  zbycie  w  trybie  bezprzetargowym  niezabudowanej  nieruchomości 
gruntowej,  stanowiącej  mienie  komunalne  na  rzecz  właściciela  nieruchomości  przyległej 
(Druk nr 245). 

2) w sprawie wyrażenia zgody na realizację wspólnego zadania inwestycyjnego (Druk nr   
269).

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Burmistrz  Janusz  Werczyński  wyjaśnił,  że  ww.  projekt  uchwały  dotyczy  zawarcia 
porozumienia  z  Mazowieckim  Zarządem  Dróg  Wojewódzkich  na  współfinansowanie 
wspólnego zadania inwestycyjnego, polegającego na budowie chodnika i zjazdów po stronie 
północnej ul. Legionowej w Markach.
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W  dyskusji  nad  tym  punktem  porządku  obrad  udział  wzięli:  Przewodniczący  Tadeusz 
Sienkiewicz, radna Urszula Paszkiewicz, radny Robert Tankiewicz, radny Bogdan Trzemecki, 
radna Teresa Sobolewska, radny Bogusław Dąbkowski.

Następnie  Przewodniczący  Tadeusz  Sienkiewicz  zarządził  głosowanie  w sprawie  wydania 
opinii o projekcie uchwały, zawartym w Druku nr 269.

Głosowanie:
za wydaniem pozytywnej opinii – 6
przeciwko – 4
wstrzymało się – 0 
(w głosowaniu brało udział 10 radnych)

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na realizację wspólnego zadania inwestycyjnego (Druk nr 269).

3) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów   
Alkoholowych na 2006 rok (Druk nr 275).

4) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2006   
(Druk nr 274).

Projekt uchwały zawarty w Druku nr 275 stanowi załącznik nr 12 do protokołu.
Projekt uchwały zawarty w Druku nr 274 stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Burmistrz  Janusz  Werczyński  poinformował  Komisję,  że  w  oparciu  o  zmianę  ustawy  o 
przeciwdziałaniu  narkomanii,  obydwa  programy  mają  być  realizowane  ze  środków, 
pochodzących z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych. 

Przewodniczący Tadeusz Sienkiewicz zaproponował, aby Komisja rozpatrywała jednocześnie 
oba ww. projekty uchwał.

W dyskusji udział wzięli: radna Małgorzata Babiuch – Hall, radna Elżbieta Świniarska, radny 
Paweł Chojnowski, Burmistrz Janusz Werczyński. 

Radny Paweł Chojnowski poruszył następujące kwestie: 
1) dysproporcji w wysokości środków, przewidzianych na realizację obu programów;  
2) nieprawidłowego  tytułu  funkcji  osoby,  powołanej  jako  jeden  z  podmiotów 

realizujących Program Przeciwdziałania Narkomanii – Pełnomocnik ds. Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych;

3) błędu w § 1 pkt. 4 projektu uchwały, zawartego w Druku nr 274 , polegającego na 
sformułowaniu  „Realizatorzy  gminnego  programu  profilaktyki  i  rozwiązywania 
problemów  alkoholowych...”  zamiast  „Realizatorzy  gminnego  programu 
przeciwdziałania narkomanii ...”.

Burmistrz Janusz Werczyński w odpowiedzi na poruszone kwestie wyjaśnił, że:
Ad.  1)  dysproporcje  w  wysokości  środków,  przewidzianych  na  realizację  programów 

wynikają  z  braku informacji  na  temat  skali  problemu narkomanii  w Markach – 
podział  środków jest  szacunkowy i  zostanie zweryfikowany w ciągu roku, jeżeli 
pojawi się taka potrzeba,
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Ad. 2)  zakres zadań realizowanych przez Pełnomocnika ds. Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych został rozszerzony o zadania dotyczące przeciwdziałania 
narkomanii.  Jednocześnie  Burmistrz  zapewnił  Komisję,  że  rozważy  możliwość 
zmiany tytułu Pełnomocnika;

Ad.  3)  błąd  w  §  1  pkt.  4  jest  natury  technicznej  i  zostanie  zgłoszony  w  charakterze 
autoporawki  w  stosownym  punkcie  porządku  obrad  podczas  sesji  Rady  Miasta 
Marki.

Wobec zakończenia  dyskusji  nad  tym punktem porządku obrad,  Przewodniczący  Tadeusz 
Sienkiewicz zarządził głosowanie w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały w sprawie 
przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 
2006 rok (Druk nr 275).

Głosowanie:
za wydaniem pozytywnej opinii – 7
przeciwko – 0
wstrzymało się – 2
(w głosowaniu brało udział 9 radnych)

Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,  zawarty w 
Druku nr 275.

Następnie  Przewodniczący  Tadeusz  Sienkiewicz  zarządził  głosowanie  w sprawie  wydania 
opinii  o  projekcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2006 rok (Druk nr 274):

Głosowanie:
za wydaniem pozytywnej opinii – 7
przeciwko – 0
wstrzymało się – 2
(w głosowaniu brało udział 9 radnych)

Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,  zawarty w 
Druku nr 174.

5) w sprawie programu współpracy Miasta Marki z organizacjami pozarządowymi oraz   
innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku  publicznego  w  roku  2006 
(Druk nr 273).

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

Komisja  Budżetowo  –  Gospodarcza  postanowiła  nie  rozpatrywać  ww.  projektu  uchwały, 
uznając  że  właściwą  do  jego  opiniowania  jest  Komisja  Zdrowia,  Opieki  Społecznej, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska.

Pkt. 10 Sprawy różne.

1. Przewodniczący Tadeusz Sienkiewicz ustalił terminy następnych posiedzeń Komisji 
Budżetowo  –  Gospodarczej  w  związku  z  opiniowaniem  projektu  budżetu  miasta 
Marki na 2006 rok, na dzień 7 i 14 grudnia 2005 roku o godz. 1300.
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2. radna  Urszula  Paszkiewicz  poruszyła  problem  zamknięcia  przychodni  zdrowia 
ESCULAP w  Strudze  i  zapytała  jakie  są  możliwości  uruchomienia  tam placówki 
medycznej – np. czy Marecki Ośrodek Zdrowia nie mógłby utworzyć przychodni w 
tym rejonie?

Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że są prowadzone rozmowy z Panią Elżbietą 
Terlikowską - Prezesem Zarządu Mareckiego Ośrodka Zdrowia, ale MOZ ocenia działalność 
w  tym  rejonie  miasta  jako  deficytową,  nie  jest  również  wiadoma  liczba  potencjalnych 
pacjentów takiej placówki. Zapewnił jednocześnie o zamiarze kontynuowania negocjacji w 
omawianym zakresie.

Pkt. 11 Zamknięcie posiedzenia.

O  godzinie  1740 Przewodniczący  Tadeusz  Sienkiewicz  zamknął  posiedzenie  Komisji 
Budżetowo – Gospodarczej.

Protokołowała Przewodniczący Komisji
Elżbieta Jurczyk                 Budżetowo – Gospodarczej

     Tadeusz Sienkiewicz
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